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Zápis z ustavujícího zasedání Akademického senátu konaného  

dne 1.2.2023 od 9:30 v aule AVU 
 
 
Přítomni:  
 
Členky/členové Akademické komory AS: 
Nik Timková 
Tomáš Svoboda 
Tomáš Vaněk 
Tomáš Džadoň 
Jan Kracík 
Tomáš Pospiszyl 
Dušan Zahoranský 
Tomáš Otoupal 
Theodora Popova 
 
Členky/členové Studentské komory AS: 
Dorota Václavíková 
Heřman Hůrka 
Jiří Kaňák 
Hedvika Ocásková 
Filip Brandejský 
Cyril Filcik 
Matouš Kašpar 
 

Omluven:  
 
Člen Akademické komory AS: 
Adam Pokorný  
 
Program zasedání:  

 
1. Schválení programu 
2. Představení nových členek a členů AS pro funkční období 2023 – 20252 
3. Volba předsedy/předsedkyně a místopředsedy/místopředsedkyně AS 
4. Různé 

 
 
Průběh zasedání 
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Ad 1. Schválení programu 
Končící předseda AS Tomáš Džadoň přednesl výše zmíněný program zasedání. Žádný 
z přítomných senátorů a senátorek nenavrhl úpravu programu, čímž byl program schvá-
len. 
 
Hlasovani: jednomyslné 
Program AS byl schvalen. 
 
 
Ad 2. Představení nových členek a členů AS pro funkční období 2023 – 2025 
Končící předseda AS Tomáš Džadoň pogratuloval všem senátorům a senátorkám k jejich 
zvolení do AS AVU.  
 
Ad 3. Volba předsedy/předsedkyně a místopředsedy/místopředsedkyně AS 
Končící předseda AS Tomáš Džadoň vyzval přítomné senátory a senátorky k podávání 
návrhů na post předsedy/předsedkyně a místopředsedy/místopředsedkyně AS. Na post 
předsedkyně se jako kandidátka přihlásila Nik Timková, kterou zároveň navrhl Tomáš 
Svoboda. Na post místopředsedkyně se jako studentská kandidátka přihlásila Dorota 
Václavíková. 
 
Volba předsedy/předsedkyně AS: 
Končící předseda AS Tomáš Džadoň rozdal všem senátorům a senátorkám hlasovací 
lístky a senát přistoupil k tajnému hlasování. 
 
Tajné hlasování: 16 vydaných, odevzdaných a platných hlasovacích lístků  
Výsledek hlasování: 14 hlasů Nik Timková, 1 hlas Tomáš Džadoň, 1 hlas Dušan Zaho-
ranský 
Závěr hlasování: Předsedkyní AS byla zvolena Nik Timková. 
 
Volba místopředsedy/místopředsedkyně AS 
Končící předseda AS Tomáš Džadoň rozdal všem senátorům a senátorkám hlasovací 
lístky a senát přistoupil k tajnému hlasování. 
 
Tajné hlasování: 16 vydaných, odevzdaných a platných hlasovacích lístků  
Výsledek hlasování: 14 hlasů Dorota Václavíková, 1 hlas Heřman Hůrka, 1 hlas Jiří Kaňák 
Závěr hlasování: Místopředsedkyní AS byla zvolena Dorota Václavíková. 
 
Ad 3. Různé 
 
Senát dále diskutoval o následujících bodech (řazeno tematicky): 
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Nové akreditace AVU 
 
D. Zahoranský jako garant ve stručnosti, hlavně pro senátory a senátorky ze Studentské 
komory, poinformoval o stadiu, v jakém se nyní nachází proces vzniku nových akreditací 
pro AVU a popsal obsah akreditačního spisu. Zatím není jednotný názor na délku magis-
terského studijního programu (5-ti letý vs 6-ti letý). S KTDU třeba doladit náplň teoretic-
kých předmětů, kdy a v jakém rytmu se budou učit, jak nastavit stážistům atd. Důležitým 
zdrojem jsou výsledky studentské ankety (113 účastníků). Dále není jasné, jak bude chtít 
AVU strukturovat ateliéry (zachovat či přenastavit a dle jakých kritérií - téma, jméno ve-
doucího ateliéru atd.) Diskutuje se o větší podpoře výuky předmětů v anglickém jazyce, 
o změně v hodnocení ateliérových prací na prospěl/neprospěl (nehodnotit známkou) 
atd. Také je třeba v akreditacích prokázat prostorové zabezpečení výuky – využít se bu-
dou moci už i nové prostory k pronájmu – Veletržní, pronájem započne od 1. března 
2023 (1500 m2 / 85 tis. Kč měsíčně – pozn. rektorky, která byla přítomna na zasedání). 
Přítomná rektorka nabídla senátu možnost prohlídky těchto prostor po dohodě. 
Je třeba mít na zřeteli, že požadavky v akreditacích mají dopad na rozpočet školy (týká 
se zejména personálního zajištění výuky), vedení spolu s kvestorem proto v tomto oh-
ledu mohou s rozpočtem pracovat v určitých mezích.  
T. Pospiszyl navrhl začlenit tento bod na příští zasedání AS, T. Vaněk navrhl mimořádné 
zasedání. Pro nové členy a členky senátu je nutné se zorientovat v problematice akre-
ditací, nejlépe formou prezentace přímo od vedení (navrhli T. Vaněk, T. Pospiszyl).  
Předsedkyně senátu N. Timková vyzve vedení, aby na příštím mimořádném zasedání od-
prezentovalo podrobněji bod „akreditace“. 
Senátorky a senátoři se po dohodě s přítomnou rektorkou domluvili na poskytnutí infor-
mací o dosavadní činnosti a výstupech Programové rady ze strany vedení – to zašle se-
nátu materiály (materiály k akreditacím, reporty, zápisy ze schůzí). 
 
 
Rada vysokých škol 
 
Za Studentskou komoru končící senátorka Alžběta Procházková poinformovala senátory 
a senátorky Studentské komory o potřebě za rok vystřídat v RVŠ její funkci a také funkci 
končící místopředsedkyně a senátorky SK Jany Svobodové. Funkční období v RVŠ je na 3 
roky. T. Vaněk připomněl důležitost účasti v RVŠ pro AVU a apeloval na řádnou a pravi-
delnou účast (dosavadní účast za AVU byla poměrně malá). Studentská komora navrhne 
kandidáty do RVŠ.  
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Volební řád AS AVU 
D. Zahoranský upozornil na oborovou nesourodost v zastoupení senátorů a senátorek, 
jež je výsledkem letošních voleb do AS (např. absence zástupců sochařství a architek-
tury). Předsedkyně a místopředsedkyně navrhují k diskuzi pro futuro znění volebního 
řádu ve prospěch poměrového oborového zastoupení. 
 
 
Etický kodex 
Nutná jeho aktualizace. Přes opakovaně předkládaný podnět bývalému senátu k ní nedo-
šlo. 
 
 
Harmonogram 
Předsedkyně AS N. Timková navrhla sejít se s rektorkou a na základě harmonogramu ve-
dení sestavit časový přehled pro AS s důležitými body, o kterých bude senát v nejbližším 
období hlasovat (rozpočet ad.) 
 
 
Zveřejňování informací AS 
V rámci vylepšení komunikace mezi senátem a školou se senátorky a senátoři shodli, že 
kromě zveřejňování informací na webu a internetu (Facebook stránka Studentské ko-
mory), by senát měl zřídit i fyzickou nástěnku na hlavní budově a tuto vybraní členové 
senátu obsahově spravovat. K úvaze byly navrženy i další alternativní způsoby nejen fy-
zického šíření senátních informací (v minulosti studentský tištěný zin – T. Vaněk), ale i 
online šíření („newsletter AS“ – N. Timková). 
 
 
 
 
Příští zasedání AS: 
 
Předsedkyně senátu Nik Timková svolala příští zasedání AS jako mimořádné na středu 
15.2.2023 od 9:30 do auly. 
 

Zapsala Lucie Pesrová 7.2.2023 


